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Сменят половината рейсове с нови

50% от всички автобуси в столицата ще бъдат подменени с чисто нови возила през
следващата година, научи "Стандарт". До края на 2011 г. предстои да се обяви
обществена поръчка за рейсовете. Планира се колите да не са втора употреба. Въпреки
че покупката на стари возила би излязла по-евтино, инвестицията в ремонта им след
това ще е по-голяма, обясниха от "Московска" 33. Автобусите задължително ще имат
климатици и ще са достъпни за хора с увреждания. Предвижда се някои от рейсовете
да вървят на газ, а други да са с модерни дизелови двигатели. Доставката на новите
возила вероятно ще започне през 2012 г. През лятото на тази година пък се предвижда
вместо сегашните маршрутки общината да пусне малки рейсчета. Бусчетата ще вървят в
по-големите квартали и ще стигат до метрото. В тях ще може да се возим и със
сегашните месечни карти за градския транспорт от 50 лв. Планира се да остане и
комбинираният билет от 1,60 лв., който важи за рейс и метро, казаха още от общината.
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